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Sammanfattning 
Malmö stad anser att förslagen i den reviderade f-gasförordningen är proportionerligt 
avvägda mellan nytta och förväntade kostnader varför staden ställer sig positiv till föreslagen 
förändring. Staden anser vidare att det är rimligt att ta höjd för de ökade utsläppen de 
närmsta åren utifrån omställningen som nu krävs utifrån det geopolitiska läget. Malmö stad 
framför även att det finns flera svårigheter och utmaningar i att införa och integrera system 
som ska användas av flera olika myndigheter. 
 

Yttrande 
Malmö stad anser att förslaget i sin helhet kommer att innebära viktiga förändringar för att 
minska farliga utsläpp och som förbättrar möjligheten att uppnå de uppsatta klimatmålen. 
Förutom ambitionen om utsläppssänkningar så ser Malmö stad det som särskilt positivt att 
förbättra kontrollen av olaglig handel. Malmö stad anser att det är bra att Kommissionen 
beaktat ett behov av ökat utsläpp från till exempel värmepumpar under de närmsta åren på 
grund av den snabba omväxlingen utifrån det geopolitiska läget. 

Det är oklart för Malmö stad om staden behöver tillgång till den föreslagna F-gasportalen 
och hur detta rent tekniskt ska genomföras för att fungera på ett tillfredställande sätt. Ett 
större informationsutbyte ska enligt förslaget ske mellan inblandade myndigheter vilket i 
likhet med den eventuella tillgången till portalen förutsätter systemintegreringslösningar. 
Detta är ett komplicerat och kostsamt arbete som kräver både tid, resurser och ett 
välutvecklat samarbete. Malmö stad ser att detta kan innebära en väldigt stor utmaning då 
integreringen med andra myndigheters system, inte minst kommunala tillsynsmyndigheters, 
har visats sig vara problematiskt. Det nationella avfallsregistret kan tas upp som ett exempel 
på detta där miljönämnden och andra motsvarande nämnder inte anser att systemet fungerar 
tillfredställande. Malmö stad bedömer att det även behöver klarläggas hur ett sådant 
informationsutbyte förhåller sig till regelverket för GDPR. 
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Malmö stad anser att det är svårt att överblicka hur föreslagna förändringar kommer att 
påverka dess tillsynsverksamhet. Det får antas att den föreslagna riskbaserade 
kontrollmetoden som särskilt ska beakta företagens tidigare regelefterlevnad, risken för att en 
viss produkt inte uppfyller kraven i denna förordning med mera kommer att innebära större 
krav på den kommunala tillsynen. Malmö stad vill därför framföra vikten av att staden 
kompenseras för eventuella merkostnader för nya uppgifter som inte kan täckas genom 
tillsynsavgifter. 
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